
Zdravíme kolektiv školky na prahu nového školního roku, 

rádi bychom poděkovali paní ředitelce Lužové za její vstřícnost a pochopení, se kterou řešila každou 

situaci, za laskavost a příjemnou atmosféru, kterou celá školka oplývala od doby, kdy ji začala 

navštěvovat naše první dcera. 

Pobyt ve školce obecně nebývá vždy pro děti jednoduchý, což mohu potvrdit z vlastní zkušenosti 

uplakaných rán, kdy dříve s Alžbětou a teď i s Amálkou snídá celá armáda plyšáků, aby se před 

odchodem vybral ten nejudatnější, nejroztomilejší, nejchlupatější atd., který ji bude doprovázet. Díky 

důvěře ve Vaši práci, ve Vaši starostlivost a péči, kterou od Vás přejali i ostatní paní učitelky a pan 

učitel, jsem následně mohla v zaměstnání fungovat naplno a nemusela jsem se neustále trápit 

myšlenkou, co se s naším uplakaným dítětem děje. Děkujeme! 

Jsme velmi potěšeni, že ve Vaší funkci bude pokračovat paní učitelka Smékalová. Jistě se nového úkolu 

zhostí s odhodláním a pečlivostí sobě vlastní a, jak jistě všichni doufáme, zachová vše dobré, co 

pomáhá našim dětem citlivě přejít z batolete k předškolákovi. Přejeme Vám spoustu sil a nápadů! 

S pozdravem a přáním krásného sklonku léta Brabcovi. 

 


